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Protokół Nr 0012.07.51.2022
Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta Kalisza

z posiedzenia, które odbyło się w dniu 21 czerwca 2022 roku

*********************************************************************
Obecni na posiedzeniu wg listy obecności dołączonej do niniejszego protokołu.

*********************************************************************

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok.

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.

5. Raport o stanie gminy za rok 2021.

6. Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Działań  na  Rzecz  Osób

z Niepełnosprawnością w Kaliszu” za 2021 rok.

7. Sprawozdanie  z  realizacji  w  2021  roku  „Wieloletniego  programu współpracy  Miasta

Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzonymi

działalność pożytku publicznego na lata 2021 - 2025” oraz „Programu współpracy Miasta

Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi

działalność pożytku publicznego na rok 2021”. 

8. Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  trybu powoływania  członków oraz  organizacji

i trybu działania Kaliskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.

9. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków wynagradzania rodzin

zastępczych  zawodowych,  rodzin  zastępczych  zawodowych  pełniących  funkcję

pogotowia rodzinnego i osób prowadzących rodzinne domy dziecka na podstawie umów

zawartych z Miastem Kalisz w trybie ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o wspieraniu

rodzin i systemie pieczy zastępczej. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Kalisza

na lata 2022-2043.



12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi

oraz dziennymi opiekunami.

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Kalisza.

14. Pismo Prezydenta Miasta Kalisza z dnia 7 czerwca 2022 r.  w sprawie zaopiniowania

przez stałe Komisje Rady Miasta Kalisza listy zgłoszonych projektów w ramach Budżetu

Obywatelskiego Miasta Kalisza na 2023 rok.

15. Pismo  Prezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  31  maja  2022  r.  w  sprawie  zaopiniowania

realizacji programu polityki zdrowotnej profilaktycznych szczepień przeciwko grypie dla

mieszkańców miasta Kalisza powyżej 60 roku życia w 2022 r. 

16. Wnioski w sprawie uzyskania tytułu prawnego do lokalu. 

17. Korespondencja:

a) Uchwała  Nr  SO  –  2/0955/180/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 9 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kalisza o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta

Kalisza za rok 2021;

b) Pismo Wojewody Wielkopolskiego przekazujące pismo mieszkańca z dnia 2 czerwca

2022 r. w sprawie uciążliwego sąsiada. 

18. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

19. Zamknięcie posiedzenia.

***************************************************************************
Ad 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia  posiedzenia  dokonała  Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej pani Karolina Sadowska witając wszystkich obecnych radnych oraz gości. 

Ad 2.Zatwierdzenie porządku obrad.
Głosowanie: 12 osób za (12 obecnych). Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie.

Ad 3.Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższe sprawozdanie. 
Głosowanie:  8  osób  za,  5  osób  się  wstrzymało  (13  obecnych).  Sprawozdanie  zostało
pozytywnie zaopiniowane. 

Ad 4.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały. 
Głosowanie:  8  osób  za,  5  osób  się  wstrzymało  (13  obecnych).  Projekt  uchwały  został
pozytywnie zaopiniowany. 



Ad 5.Raport o stanie gminy za rok 2021.
Pan Marcin Cieloszyk sekretarz miasta omówił powyższy raport.
Radny Leszek Ziąbka powiedział, że niepokoi go spadek liczby ludności o 4 000 osób bo jak
zrozumiał nie są to tylko zgony, ale także wyprowadzki osób młodych do innych miast. 
Wiceprezydent miasta pan Mateusz Podsadny stwierdził, że dlatego dobrym kierunkiem jest
rozwój Akademii Kaliskiej, wtedy będzie można zaciekawić ofertą młodych ludzi, którzy być
może zwiążą swoją przyszłość z Kaliszem i nie wyjadą do innych miast. 
Radna  Barbara  Oliwiecka  nawiązała  do  danych  z  raportu  odnośnie  opieki  psychicznej.
Zawarto tam informację, że udzielono 13 042 konsultacje dla dorosłych i 5 600 konsultacji
dla  młodzieży.  Radna  zapytała,  czy  te  porady  były  bezpłatne,  jeśli  tak  to  czy  miasto  je
finansowało, kto je organizował i gdzie one się odbywały. Drugie pytanie dotyczyło tego, czy
wszystkie  programy  dotyczące  wsparcia  psychologiczno-pedagogicznego  organizowane
w szkołach były finansowane z budżetu miasta.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
poinformował,  że  dane  dotyczące  pomocy  psychologicznej  i  opieki  psychicznej  zostały
zebrane  od  wszystkich  podmiotów  realizujących  zadania  w  ramach  szkół  i  poradni
psychologiczno-pedagogicznej.  Były  to  porady  bezpłatne  realizowane  głównie  z  budżetu
jednostek, chociaż kilka programów było dodatkowo finansowanych. Dodał, że w szkołach
były realizowane w ramach programu wychowawczego z inicjatywy nauczycieli. 
Radna  Elżbieta  Dębska  powiedziała,  że  pierwszy  kontakt  z  psychologiem  w  szkole  jest
zapewniony, ale potrzeba szerszych działań na dalszym etapie leczenia. 
Pan Mateusz Podsadny przekazał, że była próba utworzenia Centrum Zdrowia Psychicznego
w Kaliszu, podejmował się tego kaliski szpital, niestety nie doszło to do skutku. 
Radny Marcin Małecki zapytał o szczepienia HPV, ponieważ rok temu wykonanie wyniosło
100%, jak to wygląda w tym roku.
Pan  Janusz  Sibiński  odpowiedział,  że  na  chwilę  obecną  wykonanie  wynosi  około  60%
i szczepienia wykonuje Artmed. 
Radny  Zbigniew Włodarek  poruszył  temat  ogromnej  ilości  dokumentów,  jaką  samorządy
muszą opracowywać np. Wieloletnia Prognoza Finansowa, Strategia Rozwoju Miasta, Raport
o stanie gminy itp. Wielu z tych rzeczy kiedyś nie było i samorządy funkcjonowały. 
Pani  Dębska nawiązała  do wypowiedzi  radnego i  zastanawiała  się,  jak w tym przypadku
funkcjonuje Unia Europejska, skoro już na poziomie samorządu jest opracowywanych tyle
dokumentów. 
Sekretarz miasta przyznał, ze sporządzenie raportu zajęło dużo czasu i tak naprawdę każdy
wydział był zaangażowany i przekazywał dane. 
Radny Mirosław Gabrysiak powiedział, że wielu mieszkańców pyta go, dlaczego Prezydent
nic nie robi w sprawie szpitala, który źle działa. Zapytał, czy prawdą jest, że jeden odcinek na
oddziale kardiologicznym był zamknięty, ponieważ nie było personelu. Czy prawdą jest, że
w lipcu oddział udarowy będzie zamknięty z tego samego powodu na zmianę z oddziałem
neurologicznym. Czy prawdą jest, że oddział urologiczny i chirurgii dziecięcej działają tylko
w teorii. Dodał, że radni i władze miasta są obarczani winą za złą sytuację w szpitalu. Radny
poprosił  o  wystosowanie  zapytania  do  Marszałka  celem  ustalenia,  czy  zadane  pytania



znajdują potwierdzenie. Ponadto poprosił o zadanie pytania, jak kształtowała się dynamika
zatrudnienia w kaliskim szpitalu na przestrzeni ostatnich 3 lat. 
Wobec braku uwag raport został przyjęty. 

Ad  6.Sprawozdanie  z  realizacji  „Miejskiego  Programu  Działań  na  Rzecz  Osób
z Niepełnosprawnością w Kaliszu” za 2021 rok.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższe sprawozdanie. 
Przewodnicząca Komisji  Rodziny, Zdrowia i  Polityki Społecznej pani Karolina Sadowska
zapytała, jak często w zeszłym roku korzystano z Polskiego Tłumacza Języka Migowego. 
Pan Sibiński odpowiedział, że skorzystano kilka razy. Dodał, że kiedyś prowadzono szkolenia
z języka migowego, ale nie sprawdziło się to, ponieważ nawet jeżeli ktoś nauczył się podstaw,
jeżeli  nie  używał  języka  zapominał  czego  się  nauczył,  poza  tym  pracownicy  odchodzą,
zmieniają stanowiska. Dlatego lepszym rozwiązaniem jest tłumacz online i nie są to też duże
koszty w skali miasta. 
Wobec braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad  7.Sprawozdanie  z  realizacji  w  2021  roku  „Wieloletniego  programu  współpracy
Miasta  Kalisza  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzonymi działalność pożytku publicznego na lata 2021 - 2025” oraz „Programu
współpracy Miasta Kalisza z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”. 
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższe sprawozdanie. 
Radny Leszek Ziąbka zapytał, jak kształtuje się liczba stowarzyszeń zwykłych w Kaliszu.
Pan Sibiński odpowiedział, że generalnie liczba jest stała. 
Radny  Grzegorz  Chwiałkowski  zwrócił  uwagę  na  problem  marnowania  żywności.  Jako
wieloletni prowadzący stowarzyszenie „Bank Chleba” powiedział,  że pojawił się problem,
dotyczący tego, że markety oddają żywność do dużych instytucji, które nie są w stanie jej
zagospodarować a mniejsze nie mogą jej odbierać. Poprosił o interwencję, aby te mniejsze
organizacje  również  miały  możliwość  odbierania  żywności  z  marketów  i  prowadzenia
działalności pomocowej. Ponadto stwierdził, że mimo obowiązywania ustawy żaden sklep nie
otrzymał kary za marnowanie żywności.
Wobec braku uwag sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad  8.Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  powoływania  członków  oraz
organizacji i trybu działania Kaliskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: 13 osób za (13 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 9.Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków wynagradzania
rodzin zastępczych zawodowych,  rodzin zastępczych zawodowych pełniących funkcję
pogotowia rodzinnego i osób prowadzących rodzinne domy dziecka na podstawie umów



zawartych z Miastem Kalisz w trybie ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o wspieraniu
rodzin i systemie pieczy zastępczej. 
Radna Barbara Oliwiecka Przewodnicząca Klubu Radnych Polska 2050 jako przedstawiciel
autorów  projektu  uchwały  omówiła  przedstawiony  dokument.  Przekazała,  że  jest  nieco
zaskoczona  tak  szybkim procedowaniem uchwały,  ponieważ  klub  radnych  chciał  jeszcze
porozmawiać z rodzinami zastępczymi. Jeśli chodzi o opinię prawną dotyczącą uchwały klub
zaraz  się  do  tego  odniesie,  ale  opinia  skarbnika  miasta  i  merytorycznej  jednostki  czyli
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wpłynęła dzisiaj rano i klub nie zapoznał się z nią,
ponieważ  wpłynęła  już  podczas  posiedzenia  komisji.  Stwierdziła,  że  taka  sytuacja  nie
powinna mieć miejsca. 
Pani  Katarzyna  Wawrzyniak  naczelnik  Kancelarii  Rady  Miasta  wyjaśniła,  że  zgodnie
z ustawą o samorządzie gminnym, kiedy na ręce Przewodniczącego Rady Miasta wpłynie
projekt uchwały co najmniej 7 dni przed sesją to Przewodniczący ma obowiązek nadać bieg
dokumentowi.  Oznacza  to  przekazanie  projektu  do  radcy  prawnego,  skarbnika
i merytorycznej komórki celem wydania opinii. Następnie dokument trafia na merytoryczne
komisje i na sesję. Całą procedurę dokładnie opisuje Statut Miasta Kalisza. 
Radna  Magdalena  Walczak  poinformowała,  że  po  zapoznaniu  się  z  opinią  prawną  klub
podejmie analizę i  ewentualnie złoży poprawkę do projektu uchwały.  Dodała,  że dobrym
rozwiązaniem  było  by  gdyby  rodziny  zastępcze  przyszły  na  posiedzenie  komisji  i  same
przedstawiły problem. Wywiązała się krótka dyskusja z Wiceprezydentem panem Mateuszem
Podsadnym,  który  przekazał,  że  proponowana  podwyżka  miałaby  kosztować  miasto
450 000 zł rocznie. Pani Walczak przypomniała, że koszt utrzymania wychowanka Domu
Dziecka jest dużo wyższy niż w rodzinie zastępczej. W odpowiedzi pan Podsadny przytoczył
przykłady dochodów kilku rodzin zastępczych. Pani Walczak wyjaśniła, że na chwilę obecną
klub  radnych  skłania  się  ku  zdjęciu  projektu  uchwały  z  porządku  obrad,  zapoznaniu  się
z  przesłanymi  dzisiaj  opiniami  i  porozmawianiu  jeszcze  z  rodzinami  zastępczymi.
Wiceprezydent przypomniał, że w uchwale należy wskazać jeszcze źródło finansowania. 
Pani  Barbara  Oliwiecka  odniosła  się  do  wypowiedzi  Wiceprezydenta  i  zaprzeczyła,  że
podwyżka  miałaby  wynosić  6  000  zł.  Ponadto  powiedziała,  że  klub  musi  na  spokojnie
zapoznać się z opiniami, ponieważ dotarły one dopiero dzisiaj rano.
Wiceprezydent stwierdził,  że myślał,  że konsultacje zostały zakończone z chwilą złożenia
projektu uchwały do Przewodniczącego Rady Miasta. 
Radna  Oliwiecka  wyjaśniła,  że  nie  chodzi  o  jak  najszybsze  wprowadzenie  zmian,  ale
o rozwiązania systemowe poparte konsultacjami z zainteresowanymi stronami. 
Radny Grzegorz Chwiałkowski zapytał, jakie środki otrzymuje osoba bliska np. dziadek czy
ciocia jeśli staje się rodziną zastępczą a ile osoba obca dla dziecka. 
Pani Iwona Niedźwiedź dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że
jeżeli osoba spokrewniona zostaje rodziną zastępczą dziecka otrzymuje tylko świadczenie na
utrzymanie  tego  dziecka,  które  wynosi  obecnie  785  zł  i  świadczenia  wychowawcze.
Natomiast  rodziny  zawodowe  mają  świadczenie  na  wychowanie  i  utrzymanie  dziecka
i wynosi ono 1189 zł. Oprócz tego otrzymują wynagrodzenie.  
Radna Oliwiecka złożyła  wniosek w sprawie  zdjęcia  z  porządku obrad projektu  uchwały
w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  wynagradzania  rodzin  zastępczych
zawodowych,  rodzin  zastępczych  zawodowych  pełniących  funkcję  pogotowia  rodzinnego



i  osób  prowadzących  rodzinne  domy dziecka  na  podstawie  umów zawartych  z  Miastem
Kalisz  w trybie  ustawy z  dnia  9  czerwca 2011 r.  o  wspieraniu  rodzin  i  systemie  pieczy
zastępczej i przeniesienie procedowania na wrzesień. 
Radny Marian Durlej zapytał, czy można zdjąć ten projekt uchwały z porządku obrad komisji.
Pani Katarzyna Wawrzyniak wyjaśniła, że na każdym etapie można zdjąć z porządku obrad
projekt uchwały. 
Głosowanie nad wnioskiem:  13 osób za, 1 osoba się wstrzymała (14 obecnych).  Projekt
uchwały został zdjęty z porządku obrad komisji. 

Ad 10.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały w części dotyczącej
merytorycznej komisji. 
Wobec  braku  pytań  przystąpiono  do  głosowania:  11  osób  za,  3  osoby  się  wstrzymały
(14 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w działach i rozdziałach
merytorycznie wynikających z działalności komisji. 

Ad 11.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta
Kalisza na lata 2022-2043.
Pani Aneta Ochocka skarbnik miasta omówiła powyższy projekt uchwały w części dotyczącej
merytorycznej komisji. 
Wobec  braku  pytań  przystąpiono  do  głosowania:  9  osób  za,  3  osoby  się  wstrzymały
(14 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w działach i rozdziałach
merytorycznie wynikających z działalności komisji. 

Ad  12.Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planu  nadzoru  nad  żłobkami,  klubami
dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: 12 osób za (12 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad 13.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Kalisza.
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższy projekt uchwały.
Radna Barbara Oliwiecka zapytała, czy przetargi na te mieszkania były już organizowane.
Pan  Sibiński  odpowiedział,  że  nie  i  dodał,  że  Miejski  Zarząd  Budynków  Mieszkalnych
organizuje przetargi na lokale mieszkalne w budynkach prywatnych administrowanych przez
MZBM. Natomiast w tej uchwale mówi się tylko o lokalach będących w zasobach Miejskiego
Zarządu Budynków Mieszkalnych. 
Głosowanie: 13 osób za (13 obecnych). Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

Ad  14.Pismo  Prezydenta  Miasta  Kalisza  z  dnia  7  czerwca  2022  r.  w  sprawie
zaopiniowania przez stałe  Komisje  Rady Miasta Kalisza listy  zgłoszonych projektów
w ramach Budżetu Obywatelskiego Miasta Kalisza na 2023 rok.



Pani Dagmara Pokorska p.o. naczelnika Wydziału Rozbudowy Miasta krótko omówiła listy
zgłoszonych projektów do Budżetu Obywatelskiego na 2023 rok. Poinformowała, że w sumie
wpłynęły 133 wnioski, z czego 34 to zadania ogólnomiejskie, 10 ogólnomiejskich zielonych
i 89 projekty lokalne. 
Głosowanie  nad  zadaniami  ogólnomiejskimi:  10  osób  za,  3  osoby  się  wstrzymały
(13 obecnych). Zadania zostały pozytywnie zaopiniowane.
Głosowanie na zadaniami lokalnymi:  9 osób za, 4 osoby się wstrzymały (13 obecnych).
Zadania zostały pozytywnie zaopiniowane.
Głosowanie nad zadaniami ogólnomiejskimi zielonymi: 13 osób za (13 obecnych). Zadania
zostały pozytywnie zaopiniowane.

Ad 15.Pismo Prezydenta Miasta Kalisza z dnia 31 maja 2022 r. w sprawie zaopiniowania
realizacji  programu polityki zdrowotnej profilaktycznych szczepień przeciwko grypie
dla mieszkańców miasta Kalisza powyżej 60 roku życia w 2022 r. 
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił powyższe pismo. 
Radny Marcin Małecki zapytał, jaka kwota jest przeznaczona na to zadanie.
Pan Sibiński odpowiedział, że 30 000 zł tak jak w latach poprzednich. 
Radny  Roman  Piotrowski  zapytał,  czy  dobrze  usłyszał  wypowiedź  pani  skarbnik,  że
w  zeszłym  roku  zaszczepiło  się  około  500  osób.  Radny  stwierdził,  że  informacje
o  możliwości  zaszczepienia  się  nie  są  wystarczająco  rozpropagowywane.  Zapytał,  jak
w poprzednich latach kształtowała się wyszczepialność.
Pan Janusz Sibiński odpowiedział, że w 2017 roku wykonano 484 szczepienia, w 2018 – 634
a w 2019 – 1000 szczepień. 
Głosowanie: 13 osób za, 1 osoba się wstrzymała (14 obecnych). Program został pozytywnie
zaopiniowany. 

Ad 16.Wnioski w sprawie uzyskania tytułu prawnego do lokalu. 
Pan Janusz Sibiński  zastępca naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i  Mieszkaniowych
omówił krótko omówił dwa wnioski.
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania:
Wniosek A.S.: 13 osób za (13 obecnych). Wniosek uzyskał pozytywną opinię. 
Wniosek S.S.: 13 osób za (13 obecnych). Wniosek uzyskał pozytywną opinię. 

Ad 17.Korespondencja:
a) Uchwała  Nr  SO  –  2/0955/180/2022  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  9  czerwca  2022  r.  w  sprawie  wyrażenia  opinii
o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Kalisza  o  udzielenie  absolutorium
Prezydentowi Miasta Kalisza za rok 2021;

Komisja zapoznała się z korespondencją. 
b) Pismo  Wojewody  Wielkopolskiego  przekazujące  pismo  mieszkańca  z  dnia
2 czerwca 2022 r. w sprawie uciążliwego sąsiada. 

Komisja zapoznała się z korespondencją i zdecydowała o poddaniu pod głosowanie wniosku
Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta Kalisza o przekazanie pisma



Wojewody Wielkopolskiego według właściwości do Prezydenta Miasta Kalisza:  13 osób za
(13 obecnych). Wniosek został przyjęty. 

Ad 18.Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Brak.

Ad 19.Zamknięcie posiedzenia.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki
Społecznej  pani  Karolina  Sadowska zamknęła  posiedzenie  dziękując  wszystkim za  udział
oraz dyskusję. 
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